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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: 2013. augusztus 13-án Dunaalmás Község Önkormányzata Képviselő-

testületének  rendkívüli ülésén.   
 

Jelen vannak: Czeglédi Zoltán polgármester  

                       Simon Zoltán alpolgármester 

                       Juhász István képviselő 

                       Kissné Kaszás Márta képviselő      

                       László Jánosné képviselő 

                       Simon Zoltán képviselő      

                       Vajas Zoltán képviselő  

     

Meghívottak és jelen vannak: Adolf Józsefné a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal 

Dunaalmási Kirendeltségének vezetője 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: 17:00 órakor megnyitja az ülést. Köszönti a megjelent 

képviselőket, és megállapítja, hogy a testület határozatképes, mert a 7 képviselő közül, 

7 fő jelen van.  

Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a mai rendkívüli testületi ülésen egy napirendi 

pontot kell megtárgyalni, a Szentegyházi Gyermekfilharmónia fellépésének támogatása 

c. előterjesztést.  

Döntéshozatalban részt vevők száma 7, kéri, hogy aki a beterjesztett napirendi ponttal   

 

1. Szentegyházi Gyermekfilharmónia fellépésének és ellátásának támogatása. 

     Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

 

- egyetért, az kézfeltartással jelezze. 

 

A jelenlévő 7 képviselő  egyhangú, 7 igen szavazattal elfogadja  a mai  ülés napirendjét 

és az alábbi határozatot hozza. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 82/2013. (VIII.13.) 

határozata a 2013. augusztus 13-i rendkívüli  testületi ülésen tárgyalandó 

napirendi pont meghatározásáról 
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Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai ülésén az alábbi 

napirendi pontot tárgyalja: 

 

Napirend: 

1. Szentegyházi Gyermekfilharmónia fellépésének és ellátásának támogatása. 

          Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

 

 

1. Napirendi pont: 

Szentegyházi Gyermekfilharmónia fellépésének és ellátásának támogatása. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: már mindenki előtt ismert, hogy Erdélyből Dunaalmásra 

látogat egy 150 fős kórus. Vas János kezdeményezésre látogatnak el hozzánk, és nyilván 

ilyen jó cél mellé oda kell tenni magunkat is. A kórus teljesen díjmentesen lép fel, nem 

kérnek szállítási költséget, nem kérnek fellépési díjat. Egy kérésük van és ez teljesen 

természetes, hogy az ellátásukról és a szállásukról gondoskodjunk. Pontosan 154 főnek 

az elszállásolása családoknál történik, zömében Dunaalmáson. 16 gyermek kerül a  közeli 

falvak valamelyikébe.  Azt hiszem, hogy  ez igen nagy teljesítmény, hogy helyben tudtuk 

elszállásolni őket. Az ebédjükről, vacsorájukról, másnapi ebédjükről, nem mindig a teljes 

csapatnak, nekünk kell gondoskodnunk. Ez 150 főt figyelembe véve nem egy olcsó 

mulatság. Amiért most itt vagyunk, az az, hogy a nem tervezett bérleti díj 

bevételeinkről döntsünk, az így befolyt összeg sorsát tegyük rendbe és amennyiben  

döntünk, hogy erre a célra fordítjuk ezt az összeget, akkor erről szavazzunk.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: rendkívüli bevételeinkről kellene most dönteni, 

ami bérleti díjakból áll. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Bérleti díj bevételünk származott az AVE-tól, 90 e 

Ft+Áfa. A KEG Nyrt-től  40 e Ft+Áfa. A Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat  40 

e Ft+ Áfa összeg. Van 100 e Ft-unk a Tyco Electronics-től. A Tycotól kapott pénz a 

Baráti  Kör számlájára érkezett az árvízi védekezés során. Az árvízi védekezés után  

került átadásra az Önkormányzatnak.  Ezzel együtt van 300 e Ft-unk, ami számítások 

szerint takarni is fogja az egy napos ellátást. Az ebéd várhatóan 180 e Ft-ba fog 

kerülni, a vacsora mindegy 60-70 e Ft-ban, a gyerekeknek a másnapi hideg élelmezése 

szintén 60-70 e Ft. Ebben az összegben a gyümölcstől elkezdve, az üdítőig minden benne 

van. Tőlünk hosszabb útra fognak menni, ez indokolja, hogy ellássuk őket. Amiről dönteni 

kell, hogy a bérleti díjként befolyt összeget a Filharmónia egynapi ellátására fordítsuk. 

Ez az összeg, ami szerepel és a számlánkra befolyt, számla ellenében elszámolásra kerül, 

ami megmarad, ha lesz ilyen, akkor javasolnám, menjen  tovább az Őszi Ízek 

Fesztiválnak a támogatására, amire már szintén van 350 e Ft-unk a Kistérségtől. Erről 

kellene döntenünk. 19 órakor fog kezdődni a koncert, mindenkit arra kérnék, hogy 

legkésőbb 18,45-re menjünk ki. Megéri kimenni.  

 

Kissné Kaszás Márta képviselő: mekkora gyerekekről beszélünk. 
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Czeglédi Zoltán polgármester: első osztályostól a 18-19 évesig. Az idősebbek már a 

zenekar tagjai. A kórus az általános iskolás. A kórusról annyit kell tudni, hogy  31 évvel 

ezelőtt Hász Sándor tanár urat felkérték, hogy az egyik iskolai rendezvényen adjanak 

elő egy műsort és ő az énekkar mellé verbuvált egy pár fős vonós zenekart. Ez volt az 

első fellépésük. A Szentegyházi Általános Iskolára épül és 31 éve folyamatosan  járják 

Európát.  Legutoljára Magyarországon az Országházban léptek fel, ez évben június 4-én.  

 

Kissné Kaszás Márta képviselő: és akkor a Lovardában lesz megoldva az étkeztetés is? 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: első verzióban a Vas Jani úgy gondolta, hogy a 

Református Templomban, mert nagyon jó az akusztikája, viszont amikor kimentünk és 

méricskéltünk, nem fért volna el csak a kórus egyharmada. Annak meg nem sok értelme 

van, ezért János megkérte Juhász képviselő urat, hogy a Lovardának a nagytermét a 

rendelkezésünkre bocsátaná-e. Igent mondott és ott fogjuk megtartani a koncertet, és 

itt lesz az étkeztetés is. Van-e valakinek észrevétele. 

 

Simon Zoltán képviselő: nekem annyi mondanivalóm van, azért beszéltünk a jegyző 

asszonnyal erről a témáról, hogy minden képviselő tájékoztatva legyen ebben a 

kérdésben, mert pletykák keringtek, hogy ez lesz, az lesz és mi képviselők nem tudtunk 

róla, én legalábbis csak szóbeszéd által tudtam róla. Elvárható, hogy tudjunk róla. Milyen 

dolog, hogy a rendezvény megtörténik a faluban és a képviselők erről nem tudnak.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: azért csúsztunk egy kicsit, mert nem tudtunk semmi 

biztosat,  vasárnap este került a mondat végére pont, akkor dőlt el véglegesen, hogy tud 

jönni a  Filharmónia.  

 

Simon Zoltán képviselő: erről is beszélgettünk, nagyon jó dolog, ha egy civil megszervez 

valamit, de az még nem azt jelenti, hogy ne az Önkormányzattal. Köszönettel vesszük,  

hogy egy ember ennyit áldozott az idejéből, de tudjon a testület  róla, úgy a Kulturális 

Bizottságon keresztül, mint a képviselő-testületen keresztül. Tudni kell. A 

rendezvényeket a testülettel mindig le kell tárgyalni, meg kell beszélni. Azért van a 

képviselő, hogy tájékoztassa a lakókat. Ezért mondtam, hogy hívjunk össze egy testületi 

ülést, pár perc az egész, meg  tudjuk beszélni, hogy világos legyen előttünk a téma. 

Javasoltam, hogy az Önkormányzat is járuljon hozzá, de úgy  veszem észre, hogy ebből 

az adatokból kitűnik, hogy ha már tartalékot képez ez a rendezvény, akkor nincs szükség 

az Önkormányzat hozzájárulására. Jól látom? 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: én nagyon bízok benne, hogy ez az összeg fedezni fogja.  

 

Simon Zoltán képviselő: ne legyen probléma, azt hiszem, hogy mindannyian benne 

vagyunk, hogy ha kell utólagos elszámolással az Önkormányzat is hozzájárul a 

rendezvényhez.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: ezek mind plusz bevételek, a költségvetésben nem 

terveztük.  
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Czeglédi Zoltán polgármester: minimális összeggel csúszhat jobbra vagy balra, de nem 

százezres nagyságrenddel, szó sincs ilyenről. Ahogy kalkuláltunk fedezni kell ennek az 

összegnek. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: természetesen ezek rendkívüli bevételek, ezek 

nem voltak tervezve a költségvetéskor, ezeket a rendkívüli bevételeket ugyanúgy 

beállítjuk a költségvetésbe, a bevételi oldalon a bérleti díjnál, illetve az áttvett 

támogatásnál. A kiadáson is lesznek mögötte a számlák, de kell a felhasználáshoz a 

hozzájárulás a testület részéről, csak úgy nem tudjuk felhasználni erre ezt az összeget. 

Feladat ellátását nem veszélyezteti.  

 

Simon Zoltán képviselő: egy könyvelési technikával meg lehet oldani, hogy a képviselő-

testület hozzájárul. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: igen, de határozza a testület meg, és döntsön úgy, 

hogy igen egyetért vele, hogy ezt a pénz erre használjuk fel. Nem vállalunk be 

kötelezettséget, hogy nincs  mögötte fedezet és nincs mögötte testületi döntés. Ez 

eddig sem volt divat, ezután se lesz.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Ha nincs több kérdés kérem, aki a beterjesztett 

határozati javaslattal –  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

1) Úgy dönt, hogy a bérleti díj bevételen képződött 305 100 Ft összeggel támogatja a 

Szentegyházi Gyermekfilharmónia fellépését és ellátását. 

  

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.  

 

Köszönöm, a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 83/2013. (VIII.13.) 

határozata a Szentegyházi Gyermekfilharmónia fellépésének és ellátásának 

támogatásáról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

1) Úgy dönt, hogy a bérleti díj bevételen képződött 305 100 Ft összeggel támogatja a 

Szentegyházi Gyermekfilharmónia fellépését és ellátását. 

  

Simon Zoltán képviselő: ha lenne még pár percetek az időtökből, a Nagy Dani mellett 

lelóg a gally az útra, a személyautókat összekarcolja. 
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Czeglédi Zoltán polgármester: melyik utca? 

 

Simon Zoltán képviselő: Nagy Kornél tér.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: azt a Pistiéknek meg kell csinálni, vagy meg kellett volna 

csinálni a múlt héten. Ezt mikor mondták, vagy mikor láttad.  

 

Simon Zoltán képviselő: én ma láttam, ma  mondták , hogy  amennyiben lehetőség nyílik 

rá jelezzem a Polgármester úrnak, hogy ezt tegyék rendbe. Letépi a tükröket, 

összekarcolja az autókat. Ez a kérésük, hogy tegyék rendbe. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: jó. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: tájékoztatásul mondom, hogy a védőnői pályázatot 

meghirdettük, egyenlőre még nem volt érdeklődő sem. Úgy hirdettük meg, hogy a 

szeptember végi testületi ülésen tudunk dönteni, hogy ha lesz pályázó. Helyettesítéssel 

látjuk el a feladatot, Komáromból két védőnő helyettesít, miután Neszmélyről és 

Dunaalmásról van szó és beindul az őszi iskolai oltások időszaka, két kolléganő látja el a 

feladatot addig is helyettesítéssel. Ha nem lesz pályázó, tovább kell folytatni a 

helyettesítést. 

 

Kissné Kaszás Márta képviselő: nem úgy volt, hogy egy neszmélyi hölgy lesz. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: akkor, ha le államvizsgázik. Még nincs 

végzettsége. 

 

Simon Zoltán képviselő: még annyit, hogy a Műszaki Bizottságot szeretném összehívni 

jövő héten valamelyik napra, vannak olyan dolgok, amiket már meg kellett volna csinálni. 

A Mikovényi utat már meg kéne, mert már ezeregyszázszor megállítottak, hogy mi lesz 

vele, hogy lesz.  Abba az időbe, amikor erről beszéltünk, megígértem, hogy a 

közeljövőben megcsinálják és nem lett belőle semmi. Remélem, hogy az idén amíg 

melegek vannak meg lesz oldva, mert ha kihűl az idő még nehezebb. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nincsen probléma, mert legalább tíz ajánlat van bent. 

Dönteni kell a testületnek arról, hogy mit szeretne és milyen összegben csinálni. Meleg 

aszfalttal, hideg aszfalttal, kátyúzni, vagy réteget húzni, mennyi pénzt szánunk rá. Ebbe 

kell  dönteni a következő ülésen és mehet. 

 

Simon Zoltán képviselő: Műszaki Bizottsági ülésen megtárgyaljuk, megbeszéljük. Kinek 

van javaslata, megbeszéljük. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: az árajánlatokat odaadjam?  

 

Simon Zoltán képviselő: Majd bejövök érte. Milyen árajánlatok vannak, és mit lehet 

megoldani. A teljes terjedelmébe aszfaltozás őrült sokba kerül, viszont az az én 



 6 

javaslatom, hogy a hideg burkolattal, esetleg meleg burkolattal, az a hatezer forint 

négyzetméterig, meg kell  saccolni, hogy mekkora kb.  az a négyzetméter, amit meg kell 

csinálni.  Az megfelelne erre az útra, mert ez nem egy terheléses út, mint a főutak.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nekem ehhez egyetlen egy észrevételem van, hogy ha 

megbeszélitek, hogy mit, hogyan csinálnátok, én mindenképpen azt javasolnám, hogy a 

fölső részt T alakba ki kell vájni, a többit kátyúzni. Az a legrosszabb. 

 

Simon Zoltán képviselő: tudom,  az iskola előtti részt meg kell oldani. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: én mindenkit kérek, hogy pénteket jöjjön, megéri. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester megköszönte a jelenlévőknek a részvételt és 17:30    

órakor az ülést berekesztette. 

 

K. m. f. 

 

 

Czeglédi  Zoltán                                                                          Dr. Kórósi Emőke 

  polgármester                                                                                      jegyző 

 

 

 

A jegyzőkönyvet készítette: 

 

Adolf Józsefné 

kirendeltségvezető 

 


